
Styremøte VFK 08.11.2021

Tilstede: Anders, Arne, Baard, Jan Olav, Mira, Terje, Torleif og Anne Cathrine.

- Referat fra forrige styremøte

- Baard danner skogsfuglkomitee-22, foreløpig ikke fulgt opp, følges opp av Baard

- Karianne Kayser prøveleder Os1-22, har bestilt Ulvehiet for Os1 og Os2 i 22

- Hardangerviddaprøve vinter, ikke aktuelt i 22

- Forespørre Robert Veseth/Elin Dugstad evt. Knut S. Skiple ang. prøvelederjobben Mjølfjell 22,
ansvarlig Torleif

- Få klarhet i avtalen vedrørende felleslokale og treningslokale på Midtun Zoo i Åsane, avtale
pris for leie. Sjekke ut muligheter for rabatter på avd. Midtun, ansvarlig AC

- Alle holder øyne og ører åpne på utkikk etter lufteområde

- Redaktør, Terje kontakter Ellen E. Stangeland som har sendt en skriftlig søknad på
redaktørstillingen.
I tillegg til Facebook, må vi opprette en Instagram-konto

- Post til VFK.no, Baard sørger for at AC får tilgang, Terje og Arne sjekker post daglig

- Regler/retningslinjer for økonomisk kompensasjon i klubben, Jan Olav og Terje følger opp
dette etter at Fuglehundtinget kommer med nye regler/retningslinjer

- Valgkomitee: Nicholas Nunn har sagt seg villig om ikke andre kandidater finnes, jobber videre
med å finne kandidater, alle i styret er ansvarlig

- Kontormøbler er kjøpt inn og kommet på plass

- Fuglehundtinget, ingen fra VFK stiller

- Status instruktører: Arne Stalheim kontakter formann i instruktørutvalget for å sjekke
mulighet for dispensasjoner mht. kurskrav, samt mulighet for kurs i Bergen før årsskiftet

- AC bestiller 2 pk. kritikkskjema fra FKF

- Festivalen er under kontroll tom. 2023, Terje sender nødvendige søknader når det åpnes opp
for dette

- Prøver i 2022

Filefjellsprøve 1.-3. April



Mjølfjellprøve 22.-24. April

Hardangerviddaprøve 21.-23. August

Skogsfuglprøver kommer vi tilbake til

- Torleif sjekker med Olaf Hafstad ang. leiekontrakt for Stordterrenget

- Aktivitetsutvalget v/ Arne

Vellykket valpekurs v/ Mira, dette gir fin rekrutering til klubben, Mira følger opp deltakerne
med videre kursing

Torleif kontakter grunneierlaget i Gullfjellet ang. tillatelse for å avholde kurs

Nytt dressurkurs starter i 09.11. Nicholas Nunn og Rune Karlsen er instruktører. Nye kurs er
under planlegging

- Forslag om aktiviteter for jenter, Mira sjekker ut om det er interesse for dette

- Forslag om en drop-in dag i uken med instruktør

- Temakveld for dressurkurs-deltakere, forberedelse til jakt

- Avesjonsdressurkurs for nye instruktører

- Skytekurs i Åsane

- Ny aktivitetsplan gjennomgås før nyttår, ansvarlig Arne

- Til neste styremøte: komme med ideer til tema for medlemsmøter, alle i styret ansvarlig

Takk for fint møte

Anne Cathrine


